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MELDING OM POLITISK VEDTAK

NASJONAL TRANSPORTPLAN  2010-2019  - HØRINGSUTTALELSE

Formannskapet behandlet i møte 06.03.2008 sak 12/08. Følgende vedtak ble fattet:

Høringsuttalelse til NTP 2010-2019 fra Aremark kommune:

1. Østfold er veien til Europa og porten til Norge. Alle statistikker viser en stadig
sterkere vekst i trafikken gjennom Østfold. Dette må gjenspeiles i tiltakene i
Østfold:

a) Aremark kommune krever at dagens prioriteringer for stamvegene i Østfold
videreføres i NTP 2010-2019. Ny EI 8 i Østfold fram til E6 i Akershus og
sidevegstiltak må fullføres tidlig i planperioden.

b) Aremark kommune ber om at dobbeltspor Oslo-Ski legges til planperioden 2010-
2019. Dobbeltspor på strekningen Oslo-Ski har avgjørende betydning for
Østfoldbanes Østre og Vestre linje, men også for landet som helhet, spesielt
forbindelsen mellom Oslo - Gøteborg - København, integrert med
Intercitytrafikk og godstrafikk.

Aremark kommune viser til transportplanens merknader om høyhastighetstog. Et
høyhastighetstog-prosjekt for strekningen Oslo - Stockholm gjennom Indre
Østfold bør utredes som en del av prosjektet med å få fram potensialet for slike
tog i Norge. Dette er den korteste strekningen mellom hovedstedene i Norge og
Sverige, og bør være et interessant alternativ til transport med fly på strekningen.

Et høyhastighetstog vil antakelig ikke være noe alternativ til persontransport med
tog i regionen, men kan på sikt bli det raskeste transportalternativet fra regionen
til Oslo. Ringvirkningene av et slikt prosjekt kan imidlertid bli meget interessante
for regionen i form av ny jernbanetrase som på sikt kan benyttes av ordinære tog
på denne jernbanestrekningen og andre ringvirkninger for næringslivet som følger
med et så stort prosjekt.



c) Østfoldbanens Østre linje må vedlikeholdes og oppgraderes for å fa mer
persontrafikk over på bane i samsvar med samordnet areal-  og transportstrategi
for Osloregionen. Med dagens standard er det store problemer med å
opprettholde punktligheten for togtrafikken. Aremark kommune støtter
planforslagets forutsetning om økte rammer til drift og vedlikehold og forutsetter
at dette medfører konkrete prioriteringer når det gjelder Østfoldbanens Østre linje.

d) Økt satsing på drift og vedlikehold av øvrige riksveger er viktig for Østfold. Det
er store utfordringer knyttet til å redusere forfallet på de øvrige riksveiene i
Østfold.  Aremark kommune støtter planforslagets forutsetning om økte rammer
til drift og vedlikehold og forutsetter at dette medfører konkrete prioriteringer når
det gjelder øvrige riksveger i Østfold.

Aremark kommune vil sterkt poengtere at rv 21 fra Ørje til Halden i perioden må
få en vesentlig oppgradering av standard og vedlikehold i NTP i perioden 2010 -
2019.

Dagens dårlige standard har store negative ringvirkninger for innbyggere,
bosetting og næringsliv i kommunen.  En betydelig standardheving av nevnte
veistrekning vil være et bidrag til utvikling og vekst i Aremark kommune.

e) Aremark kommune mener trafikkbelastning bør ligge til grunn for fordeling av
midler til fylkene/de nye regionene og ikke folketall og veilengde,  da dette slår
uheldig ut i et fylke  som Østfold med mye gjennomgangstrafikk og tungtrafikk.

f) Østfold vil  oppleve en reell nedgang på 45% i investeringsramme til øvrige
riksveger dersom planforslagets investeringsrammer opprettholdes. Aremark
kommune ber om at planrammen økes slik at ikke kuttene i investeringsrammen
blir drastiskeØstfolåmågi. s  muligheter-til-å gjennomføre viktige investeringer på
det øvrige riksvegnettet innen rimelig tid. Det vises særlig til de sentrale
riksvegene nord-sør i Østfold.  Det vises her til rådmannens kommentarer.

2. Aremark  kommune påpeker på at prosjektfinansiering kan være aktuelt for å
gjennomføre tiltakene i punkt 1.

3. Farleden til Borg havn må sikres i planen. Aremark kommune peker også behovet
for å bedre innseilingen til Halden.

4. Aremark kommune anbefaler at det drives aktivt og koordinert lobbyarbeid i
forhold til Storting og Regjering.

5. Aremark kommune ber om at det utarbeides en handlingsplan for  opprusting av
Haldenkanalen. Denne tas inn i Nasjonal transportplan for tidsrommet 2010 -
2019.
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ett utsJ xift:

gdis )T TI org

Kopi sendt:  Det Kongelige Samferdselsdepartement,  Indre Østfold Regionråd

2


